



**08. ROCA**

The *Inspira* collection offers a full range of freestanding and wall-mounted china and furniture in three different finishes and widths. Its three distinct designs – round, soft and square – all coordinate and are compatible with one another.

備有獨立或掛牆式陶瓷及傢俬產品的 *Inspira* 系列，帶來3種不同面材和闊度以供選擇。3款獨特設計包括圓、鈍角和方形款式，每件設計也能完美配合，助你輕鬆打造最理想的浴室空間。

**09. PHILCO**

The *Drymatic S* delivers dehumidifying, drying, heating, ventilation, circulation and purification via a one-touch wireless remote control. Fitting unobtrusively into a wall or window, this essential addition keeps bathrooms mould-free, dry and comfortable.

*Available from Gilman Galleries*

集抽濕、乾衣、暖氣、換氣、循環和空氣淨化於一身的 *Drymatic S*，只需按一下無線遙控器即可輕鬆操作。掛牆或窗口式型號能輕易融入裝潢，為你的浴室打造無黴菌、乾爽和舒適的環境。於 *Gilman Galleries* 有售



**10. VICTORIA + ALBERT**

The *Mandello* vanity unit now comes in two wall-mounted versions without legs. Available with an integrated Quarrycast basin or an engineered glass top, the *Mandello* boasts beautiful solid beech and cherrywood internal drawer storage and a refined, classical sophistication.

*Available from colourliving*

滿載豪華格調的 *Mandello* 浴室櫃帶來兩款掛牆無底座設計，包括綜合式 Quarrycast 洗手盆或強化玻璃面，*Mandello* 抽屜由漂亮的山毛櫸木和櫻桃木製造，散放經典魅力。

於 *colourliving* 有售



**11. PAOLA LENTI**

The *Zoe* rug is available in rope cord or Aquatech finishes, lending it water-repellent durability. Choose solid or dual-colour options with toning or contrasting borders.

*Available from colourliving*

配上繩線或 Aquatech 潤飾的 *Zoe* 地毯耐用防水。產品帶來實色或雙色設計，並配上同色系或對比色調的邊緣細節點綴。

於 *colourliving* 有售

